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Protokoll styrelsemöte 8/2024 Vännäs BHK  

Klubbnr: 2450  

Datum: 28 oktober Tid: 18.00  Plats: Klubbstugan 

Närvarande: Emma Kinnunen, Angelika Bäckman, Linda Rislund, Birgitta Bjuhr, Ann Lind, 

Victoria Einarsson. Valberedningen bestående av Sofia Björkbacka och Nadja Wänting 

deltog under en del av mötet. 

   

1. Öppnande av möte  

  

2. Val av justerare   

Emma Kinnunen & Linda Rislund 

 

3. Föregående protokoll 

 

A. Uppföljning skylt för väganvisning – Sekreteraren ansvarar för frågan men är 

frånvarande så det tas upp på nästa möte.  

B. Medlemsavgifter – Kassören har rapporterat in förändrade avgifter, SBK har 

tagit emot detta och godkänt förändringarna. 

C. ÖND samordningskonferens 16–17 november i Jörn. Linda Rislund deltar 

digitalt på söndagen för ÖND. Då ingen medlem har visat intresse för att delta 

kommer klubben inte ha någon representant på konferensen. 

 

4. Dagordning   

 

A. Medlemsmöte hösten 2024  

Nästa medlemsmöte är bokat till 9 november kl 11-13. Mötet hålls digitalt för 

att möjliggöra att så många som möjligt kan delta. I år har ett medlemsmöte 

hållits fysiskt och detta möte blir digitalt som en del av att vara en flexibel 

klubb. Kallelse är skickad till alla medlemmar via mejl eller sms. Ordförande 

skapar dagordning och lägger ut den inkl. möteslänk på Facebook samt 

skickar till PR-info som lägger ut på hemsidan. Dagen innan, alternativt tidigt 

samma dag som mötet, skickar ordförande ut en påminnelse via mejl eller 

sms till medlemmarna om mötet.  

 

Linda R är moderator under medlemsmötet. 

Angelika B kollar med Stephanie om hon kan skapa en länk till mötet. 

 

5. Ärenden  

A. Inomhushallen  

Under de första träningarna har det varit relativt få anmälda oavsett gren. 

Flest deltagare har det varit på lydnaden och minst deltagare på 

nosework/specialsök. Det låga deltagarantalet tros bero på att det fortfarande 

gått bra att träna utomhus. Ju längre in på hösten vi kommit desto fler 
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anmälningar har det blivit på träningarna. Klubben har hittills inte fyllt någon 

träning men styrelsen är hoppfull för kommande träningar, speciellt när 

allmänlydnadsträningarna påbörjas.  

 

Ordförande har kollat med hallens ägare om det finns möjlighet att dra ner på 

antalet träningstillfällen för att minska risken att klubben behöver stå för en 

stor del av kostnaden. De har meddelat att det går jättebra att ta bort 

onsdagar. Styrelsen beslutar därför att ta bort varannan onsdag med start 

den 20/11. Ordförande tar på sig att lägga ut nytt schema och informera om 

förändringarna.  

 

På grund av mycket lågt intresse för träning av nosework och specialsök i 

hallen samt på grund av feedback från medlemmar som tränat det i hallen, 

där det framgått att hallen inte är optimal för ändamålet, beslutas att de 

träningstillfällena överlåts till andra grenar. Om det framöver uppstår ett större 

intresse för träningar i nosework & specialsök kan styrelsen ta upp frågan 

igen. 

 

För att säkerställa att så många platser som möjligt fylls beslutas att inbjudan 

läggs ut senast 1 vecka innan träningstillfället och om platser finns kvar 2 

dagar innan träningen så öppnas anmälan upp för icke medlemmar.  

  

6. Information från grupper/sektorer. 

A. Valberedningen  

Valberedningen informerar styrelsen om läget gällande nomineringar till 

styrelsen 2025. Delar av nuvarande styrelse kommer inte ställa upp för 

omval. Det finns behov av medlemmar till följande positioner: 

Ordförande (1 år) 

Vice ordförande (2 år) 

Sekreterare (2 år) 

Suppleant (1 år) 

 

Valberedningen mejlar information om behovet till styrelsen som därefter 

skickar ut det till medlemmarna. Alla uppmanas att prata med medlemmar 

och informera om att det finns behov av folk till styrelsen.  

 

Styrelsen vill lyfta att det kommer anordnas en styrelseutbildning för hela den 

nya styrelsen och ordförande meddelar att hon kommer finnas tillgänglig att 

stötta den nya styrelsen och hjälpa till om det behövs.  

 

7. Övriga frågor 

A. Öppet hus 3 november 

Klubben kommer arrangera öppet hus i Next level dog arena för att visa 

hallen för medlemmarna och berätta om träningarna. Klubben kommer bjuda 

på snacks för både medlemmar och hundar. Medlemmarna kommer få träna 

gratis i hallen under arrangemanget. Ordförande, kassören och hallens ägare 

kommer vara på plats.  
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7. Nästa styrelsemöte  

25 november kl 18 – på Medborgarskolan i Vännäs, sektorerna är välkomna till 

detta styrelsemöte.  
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Klubbnr: 2450  


Datum: 28 oktober Tid: 18.00  Plats: Klubbstugan 


Närvarande: Emma Kinnunen, Angelika Bäckman, Linda Rislund, Birgitta Bjuhr, Ann Lind, 


Victoria Einarsson. Valberedningen bestående av Sofia Björkbacka och Nadja Wänting 


deltog under en del av mötet. 


   


1. Öppnande av möte  


  


2. Val av justerare   


Emma Kinnunen & Linda Rislund 


 


3. Föregående protokoll 


 


A. Uppföljning skylt för väganvisning – Sekreteraren ansvarar för frågan men är 


frånvarande så det tas upp på nästa möte.  


B. Medlemsavgifter – Kassören har rapporterat in förändrade avgifter, SBK har 


tagit emot detta och godkänt förändringarna. 


C. ÖND samordningskonferens 16–17 november i Jörn. Linda Rislund deltar 


digitalt på söndagen för ÖND. Då ingen medlem har visat intresse för att delta 


kommer klubben inte ha någon representant på konferensen. 


 


4. Dagordning   


 


A. Medlemsmöte hösten 2024  


Nästa medlemsmöte är bokat till 9 november kl 11-13. Mötet hålls digitalt för 


att möjliggöra att så många som möjligt kan delta. I år har ett medlemsmöte 


hållits fysiskt och detta möte blir digitalt som en del av att vara en flexibel 


klubb. Kallelse är skickad till alla medlemmar via mejl eller sms. Ordförande 


skapar dagordning och lägger ut den inkl. möteslänk på Facebook samt 


skickar till PR-info som lägger ut på hemsidan. Dagen innan, alternativt tidigt 


samma dag som mötet, skickar ordförande ut en påminnelse via mejl eller 


sms till medlemmarna om mötet.  


 


Linda R är moderator under medlemsmötet. 


Angelika B kollar med Stephanie om hon kan skapa en länk till mötet. 


 


5. Ärenden  


A. Inomhushallen  


Under de första träningarna har det varit relativt få anmälda oavsett gren. 


Flest deltagare har det varit på lydnaden och minst deltagare på 


nosework/specialsök. Det låga deltagarantalet tros bero på att det fortfarande 


gått bra att träna utomhus. Ju längre in på hösten vi kommit desto fler 







anmälningar har det blivit på träningarna. Klubben har hittills inte fyllt någon 


träning men styrelsen är hoppfull för kommande träningar, speciellt när 


allmänlydnadsträningarna påbörjas.  


 


Ordförande har kollat med hallens ägare om det finns möjlighet att dra ner på 


antalet träningstillfällen för att minska risken att klubben behöver stå för en 


stor del av kostnaden. De har meddelat att det går jättebra att ta bort 


onsdagar. Styrelsen beslutar därför att ta bort varannan onsdag med start 


den 20/11. Ordförande tar på sig att lägga ut nytt schema och informera om 


förändringarna.  


 


På grund av mycket lågt intresse för träning av nosework och specialsök i 


hallen samt på grund av feedback från medlemmar som tränat det i hallen, 


där det framgått att hallen inte är optimal för ändamålet, beslutas att de 


träningstillfällena överlåts till andra grenar. Om det framöver uppstår ett större 


intresse för träningar i nosework & specialsök kan styrelsen ta upp frågan 


igen. 


 


För att säkerställa att så många platser som möjligt fylls beslutas att inbjudan 


läggs ut senast 1 vecka innan träningstillfället och om platser finns kvar 2 


dagar innan träningen så öppnas anmälan upp för icke medlemmar.  


  


6. Information från grupper/sektorer. 


A. Valberedningen  


Valberedningen informerar styrelsen om läget gällande nomineringar till 


styrelsen 2025. Delar av nuvarande styrelse kommer inte ställa upp för 


omval. Det finns behov av medlemmar till följande positioner: 


Ordförande (1 år) 


Vice ordförande (2 år) 


Sekreterare (2 år) 


Suppleant (1 år) 


 


Valberedningen mejlar information om behovet till styrelsen som därefter 


skickar ut det till medlemmarna. Alla uppmanas att prata med medlemmar 


och informera om att det finns behov av folk till styrelsen.  


 


Styrelsen vill lyfta att det kommer anordnas en styrelseutbildning för hela den 


nya styrelsen och ordförande meddelar att hon kommer finnas tillgänglig att 


stötta den nya styrelsen och hjälpa till om det behövs.  


 


7. Övriga frågor 


A. Öppet hus 3 november 


Klubben kommer arrangera öppet hus i Next level dog arena för att visa 


hallen för medlemmarna och berätta om träningarna. Klubben kommer bjuda 


på snacks för både medlemmar och hundar. Medlemmarna kommer få träna 


gratis i hallen under arrangemanget. Ordförande, kassören och hallens ägare 


kommer vara på plats.  







 


7. Nästa styrelsemöte  


25 november kl 18 – på Medborgarskolan i Vännäs, sektorerna är välkomna till 


detta styrelsemöte.  
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